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Hol nőtt fel a tanárnő, jelenleg hol él, szeret ott lakni, ha igen, miért?  

Velencén nőttem fel, szüleim jelenleg is ott élnek. 15 éve Budafokon élek a családommal, nagyon 
barátságos, zöldövezeti rész, nagyon szeretünk itt élni. Közel van a város, de mégis egy békés, madárdalos 
kertváros vesz körül. 

Melyik iskolába járt a tanárnő? Hol végezte a gimnáziumot és az egyetemet?  

A Petőfi Sándor Gimnáziumba jártam, nem volt különösebben meghatározó élmény, de azért elindított egy 
úton. Az ELTÉ-re jártam először matematika-angol szakra, aztán pár kanyar után angol és pedagógia szakon 
szereztem diplomát.  

Milyen hobbijai vannak a tanárnőnek? Mit csinál szívesen szabadidejében? Mivel tud legjobban 
kikapcsolódni?  

Szabadidő… az mi is? Szerintem sosem volt sok belőle, de általában a tevékeny pihenés tud feltölteni. 
Szeretek olvasni, színházba járni, kertészkedni vagy a virágaimmal foglalkozni; szeretek kirándulni vagy 
közösségi életet szervezni. A Kelenföldi Szent Gellért Plébánia közösségi életében aktívan részt veszünk a 
családommal együtt, most épp a nyári nagytábor szervezésében vagyunk benne, és a teremtésvédelmi 
közösség egyik alapítója vagyok.  

Mit sportolt gyermekkorában? Mit sportol jelenleg?  

Bár testnevelés szakos általános iskolai osztályba jártam, egyesületben sohasem sportoltam, sajnos. Most 
is kevés időm van sportolni, de szívesen kirándulok, biciklizek, korcsolyázom vagy úszok, amikor alkalom 
van rá. Akkor a legjobb, ha közös élmény a sport. 

Tanult vagy esetleg játszik valamilyen hangszeren? Inkább muzikálisnak vagy inkább sportosnak 
tartja magát?  

Sokáig zongoráztam, aztán kántorképzőre jártam, ahol az orgonával is megismerkedtem. 6 évig 
kántorkodtam, de amikor férjhez mentem, ezt nem tudtam a családi élettel összehangolni. Jelenleg is szívesen 
énekelek kórusban, de sajnos erre kevés időm van. 

Beszél valamilyen idegen nyelven az angolon kívül? Ha igen, milyen gyakran használja azt? Esetleg 
szokott más nyelven olvasni vagy filmet/sorozatot nézni?  

Németül tanultam középiskolában, de keveset használom. Sajnos más nyelvet nem beszélek.  

Melyik a kedvenc filmje/sorozata? Ha van, mi fogta meg benne? Kinek ajánlaná és miért? Van-e 
kedvenc színésze/színésznője?  

Nagyon szeretem a Queen’s gambit (Vezércsel) című sorozatot, ami sok témát feldolgoz: tehetség, siker, 
barátság, kötődések, függőségek… Megmutatja, hogy a sikerhez vezető út nehéz és sok áldozatot követel. 
Aztán a történelmi drámák tudnak megragadni, például a Trója vagy az egészen más időben játszódó Aurora 
Borealis. 

Van-e kedvenc szépirodalmi műve, írója/költője? Miért pont az/ő? Mi a kedvenc témája, amiről szeret 
olvasni? 

Szeretem a történelmi vagy pszichológiai tárgyú regényeket vagy novellákat, például Schäffer Erzsébet, 
Wass Albert, Tolkien, Ken Follett írásait. Aztán a versek, minden mennyiségben, jelenleg sokat olvasom 
Lackfi János „Jóéjtpuszi”-ját. A vers és a zene csodálatos összhangja jelenik meg a Kaláka zenéjében. 



Van kedvenc zeneszáma vagy zenei stílusa? Milyen zenéket szokott hallgatni? 

Általában házimunkához hallgatok zenét, vegyesen, amihez kedvem van, de inkább visszanyúlva pár 
évtizedet. A kortárs zenében is sok érték van, mindenkinek ajánlanám Anna and the Barbies-tól a Kezdjetek 
el élni… című dalt. Szeretem a musicaleket, például a Valahol Európában vagy a Pál utcai fiúk komoly 
mondanivalóval bír a magas zenei minőség mellett. 

Mikor döntött úgy, hogy tanár lesz? Mi fogta meg Önt ebben a szakmában? Ha nem tanár lenne, mivel 
foglalkozna? Ön szerint tanítani vagy tanulni jobb?  

Már óvodás koromban órát tartottam a mackóimnak… Mindig tudtam, hogy gyerekek között szeretném 
élni az életemet. Ahogy egy fejlődő növényt jó látni szárba szökkenni és erősödni, a gyerekek vagy kamaszok 
is hasonlóan alakulnak, formálódnak, és jó érzés ennek részese lenni. Nem tudok elképzelni más hivatást… 
bár sok minden érdekel, azt hiszem, előttem nincs más út.  

Miért pont angol szakos a tanárnő? Másik tantárgyat szeretne még tanítani?  

A kamaszok fejlődésének a tantárgyi tudáson túlra mutató része különösen érdekel: pályaorientáció, családi 
életre nevelés, életvédelem. Szereztem egy fejlesztőpedagógus képesítést is, a tanulási nehézségekkel küzdő 
tanulókkal is szívesen foglalkoznék. 

Ha lehetne, melyik történelmi korszakba menne vissza? Miért? 

Könnyen mondjuk, hogy régen mennyivel jobb vagy könnyebb volt valami. Szerintem itt és most van 
küldetésünk, nem mozdulnék el ebből a korból. De az is lehet, hogy nekem szegényes a fantáziám.  

Melyik a kedvenc országa? Van olyan hely, ahova minden évben ellátogat? Magyarországon melyik a 
kedvenc helye és miért?  

Kedvenc országom a hazám; bárhová utazok, pár nap után már várom a hazatérést. Csodálatosan változatos 
tájaink vannak ezen a viszonylag kis területen is. 

Biztosan velencei ifjúkorom miatt, a vízpart nagyon otthonos számomra. Szerencsére sok helyen nyílik 
lehetőség vízparton barangolni vagy evezni, úszni. Mostanában sokat járok a Duna mellett, Esztergom 
közelében. A másik számomra kedves hely a hegyek között, például a Gerecse kevéssé ismert útjain 
barangolni. 

Szokott túrázni, kirándulni, járni a természetet?  

Igen, bár többet szeretnék. Kirándulni, biciklizni és evezni szoktunk a családommal. 

Van állata? Ha bármilyen állata lehetne, melyik lenne az? 

A lányunknak van egy kutyája, egy örökbefogadott kutyus. Persze a család kedvence is, és olykor a 
feladatok is nálam kötnek ki. Kedves társ, de nem vágyom másik kisállatra, illetve még vannak halaink egy 
nyugalmas sarkot alakítva a konyhában. 

Önt hogyan érintette a járvány, a bezártság? Volt jó része a karanténnak? Tudott valami újat tanulni, 
kipróbálni?  

Nagyon vegyesek az élményeim. Több közeli barátunkat ért nagy veszteség, ami minket is megviselt. 
Közeli családtagjaim a védekezés frontvonalában dolgoztak, illetve dolgoznak, őértük különösen is aggódtam.  
Természetesen, voltak jó oldalai is a tavalyi online tanévnek, a családommal sokkal több időnk volt együtt, 
sokat társasjátékoztunk, kirándultunk ebben az időszakban. Úgy gondolom, a járványhelyzet kihívására a 
rugalmassággal lehetett eredményesen válaszolni, és jó érzés, hogy ez sok esetben sikerült.  

 

Szokott a tanárnő a konyhában forogni, sütni-főzni? Van, amit nagyon szeret elkészíteni? Melyik a 
kedvenc étele és süteménye? Inkább sós vagy inkább édes párti? 



Sok időt töltök a konyhánkban, szívesen készítek el sokféle dolgot – családunk kedvencei a 
zöldségkrémlevesek, sokféle olaszos vagy magyaros étel. Annak különösen örülök, hogy a nagyobb 
gyerekeim is szívesen és eredményesen alkotnak a konyhában. 

 

Hány testvére van a tanárnőnek? Van férje vagy barátja, esetleg gyerekei?  

Négyen vagyunk testvérek, a férjem is nagycsaládban nőtt fel, és öt gyermekünkkel élünk. Szeretem a 
nyüzsgést, jut is belőle minden napra! A legidősebb fiunk egyetemista, a legkisebb pedig kiscsoportos óvodás. 
Nagyon életvidám és összetartó csapat, nagy ajándékai a Jóistennek. Sok energiára van szükség a család 
„menedzseléséhez”, de nagyon sok kegyelmet és lelki erőt kapok is a családom által. Különösen jó látni, ahogy 
a testvérek között alakulnak a szálak: ha egyikük pár napra távol van, már hiányoznak egymásnak, 
érdeklődnek egymás iránt, keresik a közös dolgokat. Ez a legnagyobb ajándék a szülőknek. 

 

Köszönjük szépen, hogy részt vett a tanári interjúsorozatunkban és válaszolt a kérdéseinkre!  

Szent Margit Gimnázium Diákönkormányzat 2021/2022 

 

 


